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PROTOKÓŁ  Nr XXIX/2017    

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 30 maja  2017 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 1000  do godziny 1155. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 13 radnych – nieobecny radny Sławomir Gala i radny 

Stanisław Skalmierski (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław,  pani Bogusława Wypych Prezes Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jędrzejowska 

GRYF, pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy, radni powiatu jędrzejowskiego pan 

Mariusz Zieliński, Zygmunt Ozga i Andrzej Baran, kierownicy jednostek organizacyjnych 

gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do 

protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacja na temat działalności Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jędrzejowska 

„Gryf”, Lokalnej Grupy Rybackiej „Jędrzejowska Ryba”. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-2023, 

b) zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r., 

9. Informacja dotycząca realizacji wniosków i udziału gminy w Regionalnym Programie 

Operacyjnym Województwa Świętokrzyskiego oraz w Programie Rozwoju Obszarów 

Wiejskich.  

     10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

     11. Sprawy różne. 

     12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwudziestą dziewiątą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram dwudziestą dziewiątą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  
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Pani przewodnicząca z okazji przypadającego na dzień  27 maja dnia samorządowca  

złożyła wszystkim osobom przyczyniającym się do propagowania idei samorządności  

gratulacje i podziękowania za wspólną troskę i pracę na rzecz rozwoju wspólnoty lokalnej 

oraz kształtowanie przynależności do naszej małej gminnej Ojczyzny. Wszystkim obecnym 

oraz byłym pracownikom samorządowym, radnym, pracownikom kultury, szkół, przedszkoli, 

jednostkom organizacyjnym życzyła pomyślności   w reprezentowaniu i realizacji potrzeb 

mieszkańców Gminy Wodzisław, a także satysfakcji z pracy na rzecz społeczności lokalnej.  

Podziękowała za dotychczasową wspólną, codzienną pracę, dobre pomysły i decyzje. 

Życzyła dużo wytrwałości oraz samych sukcesów oraz aby  wysiłki samorządowców były 

zawsze zauważane i doceniane przez mieszkańców naszej Gminy. 

Pani przewodnicząca zaprosiła  wszystkich obecnych po sesji  na słodki poczęstunek.  

 

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Janusza Zasadę,  jednogłośnie – 13 za,                 

w głosowaniu jawnym.  

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XXVIII/2017                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 28 kwietnia 2017 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXVIII/2017 z obrad   

sesji rady  z dnia 28 kwietnia 2017  roku. 

 



3 
 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt poinformowała, że w minionym  okresie  od  dnia  poprzedniej  sesji  w  zakresie  

spraw  bieżących  wydała ogółem   2  zarządzenia, które  dotyczyły następujących spraw: 

 

 - zarządzeniem Nr 22/2017 z dnia 28 kwietnia   br. dokonała zmian budżetu                                  

i   w  budżecie Gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w następujących działach :010 – Rolnictwo i łowiectwo z przeznaczeniem na zwrot 

części podatku akcyzowego zawartego w  cenie oleju napędowego wykorzystywanego do 

produkcji rolnej,  dziale  852 – Pomoc Społeczna  z przeznaczeniem na wypłacenie 

wynagrodzenia za  sprawowanie opieki i obsługę tego działania oraz na organizowanie  

specjalistyczne usług opiekuńczych.  Natomiast przeniesienia pomiędzy  paragrafami 

dotyczyły  działów  010- Rolnictwo i łowiectwo , 754- Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa,  852- Pomoc społeczna, 853- Pozostałe zadania w zakresie polityki 

społecznej,   900- Gospodarka Komunalna  oraz 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego, 

- zarządzeniem Nr 23/2017 z dnia 19  maja  br.  dokonała zmian budżetu  i w  budżecie 

Gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w następujących działach : dziale  852 – Pomoc Społeczna z  przeznaczeniem na 

dofinansowanie wypłat zasiłków stałych . Natomiast przeniesienia pomiędzy  paragrafami 

dotyczyły  działów  750- Administracja i  852- Pomoc społeczna.  

 

Pani wójt poinformowała, że w ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  

wniosków   i potrzeb   ogółem przyjęła w  wyznaczonych  dniach  około  40 osób.  Przy 

udziale Sekretarza, Skarbnika Gminy, oraz pracowników merytorycznych  Urzędu 

przygotowane  zostały   projekty  uchwał  oraz  sprawozdania będące przedmiotem obrad 

dzisiejszej sesji. 

 
Następnie pani wójt odniosła się do tematu przetargów w  zakresie  dostaw  i usług 

inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim czasie tj.: 

- w dniu  4 maja br. komisja  dokonała  otwarcia  ofert w  przetargu nieograniczonym  na  

budowę budynku wielofunkcyjnego Remizy OSP i  Świetlicy Wiejskiej w  Mierzawie. Przetarg 

został  unieważniony ponieważ oferta z najniższą ceną przewyższała kwotę, którą 

zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. Na dzień dzisiejszy 

przygotowywany jest przetarg i przedmiar robót w kierunku zmniejszenia zakresu prac                      

z projektu.   
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- w  dniu 17  maja   br. komisja  dokonała  otwarcia   ofert   na Przebudowę  mostu na rzece 

Mierzawa w miejscowości Przyłęczek. Na  przetarg  wpłynęła 1  oferta. 

 

Pani wójt poinformowała,  że w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz  bieżącej  

działalności uczestniczyła   w  następujących  spotkaniach : 

- w  dniu 28 kwietnia br. na  zaproszenie Wojewody Świętokrzyskiego,  

reprezentowała Gminę Wodzisław na  wręczeniu  Statuetek  „Laur Świętokrzyski”. Uroczysta  

gala miała miejsce w godzinach wieczornych  w Centrum Kongresowym Targi Kielce, 

                      

- w  dniu  3  maja  br. uczestniczyła w  uroczystych  obchodach uchwalenia  Konstytucji                    

3  Maja, które odbyły się w  Wodzisławiu. Uroczystości  rozpoczęły się  uroczystą mszą                

św. za Ojczyznę w  kościele Św. Marcina  w  Wodzisławiu. Po  mszy odbył  się przemarsz  

zgromadzonych  pocztów  sztandarowych  oraz  wszystkich  uczestników  uroczystości                   

w  asyście  Młodzieżowej Orkiestry Strażackiej  pod  miejsca pamięci  narodowej gdzie  

warty  wystawili harcerze i  zuchy. Następnie  przedstawiciele  dzieci  i  młodzieży, 

Samorządu   Gminy oraz  zakładów  pracy złożyli wiązanki kwiatów w miejscach 

upamiętniających walczących o wolność Polski. Podsumowaniem i uświetnieniem  tych  

uroczystości  był piękny patriotyczny  program  artystyczny, który został przygotowany  przy 

udziale dzieci  ze Szkoły Podstawowej w Niegosławicach  pod okiem opiekunów tej placówki. 

Pani wójt podziękowała  wszystkim, którzy  włączyli się w przygotowanie tych uroczystości, 

- w  dniu 8  maja  br.  wzięła udział w „Seminarium bibliotekarzy województwa 

świętokrzyskiego" w ramach ogólnopolskich obchodów Tygodnia Bibliotek pod hasłem 

„Biblioteka. Oczywiście!", które miało miejsce w  Wojewódzkiej Bibliotece Publicznej im. 

Witolda Gombrowicza w Kielcach. Podczas spotkania podsumowano konkurs „Świętokrzyski 

Bibliotekarz Roku 2016" oraz „Biblioteka Roku 2016 Województwa Świętokrzyskiego".                     

Pani wójt poinformowała, że jej udział podyktowany  był  faktem, że do tytułu Bibliotekarza 

Roku 2016  była  nominowana Pani  Elżbieta Puto – Dyrektor naszej Biblioteki i znalazła się 

w pierwszej piątce bibliotekarzy roku, 

- w  dniu 17  maja  br. wzięła udział w konwencie wójtów, burmistrzów, prezydentów 

województwa świętokrzyskiego, który odbył się w Korytnicy k.Szydłowa.  W programie 

spotkania  było przedstawienie aktualności dotyczących wdrażania PROW 2014-2020, 

informację przedstawiła  Pani Mirosława Mochocka Z-ca  Dyrektora ŚBRR.  Informacje                  

w zakresie ekonomii społecznej przedstawiła Pani   Karolina  Jarosz – z Regionalnego 

Ośrodka Polityki Społecznej, a w  zakresie ochrony  danych osobowych w j.s.t przedstawił  
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Waldemar Piłat –inspektor Bezpieczeństwa Teleinformatycznego. Odbyło  się  także 

uroczyste podsumowanie wyników programu „Bezpieczne Świętokrzyskie” za 2016 rok oraz 

wręczenie  nagrody „Koziołka” powiatom wyróżnionym w realizacji programu, 

- w  dniu 19 maja br. uczestniczyła w Powiatowych Obchodach Dnia Strażaka, które miały 

miejsce  w komendzie powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Jędrzejowie,                              

- w dniu 21 maja br. wspólnie z Przewodniczącą  Rady  Gminy, radnymi, oraz  pracownikami  

Urzędu   reprezentowała  Samorząd Gminy  w Gminnych  obchodach Dnia   Strażaka,  które  

odbyły się  na placu OSP w Krężołach. Organizatorem uroczystości, które rozpoczęły się  

mszą  świętą   w intencji  strażaków  był Zarząd Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych Rzeczpospolitej Polskiej w Wodzisławiu.  Następnie odbyły  się 

uroczystości strażackie w trakcie których, cześć druhów  została udekorowana 

odznaczeniami strażackimi, 

 

- w  dniu 23  maja br.  uczestniczyła w spotkaniu zorganizowanym  przez Zespół Szkół                  

w Wodzisławiu w  ramach Świętokrzyskich Dni Profilaktyki tj.  XII Gminnej Konferencji 

„Rodzice, Uczniowie, Nauczyciele- partnerzy w tworzeniu bezpiecznej i przyjaznej szkoły".          

W Konferencji uczestniczyli rodzice, nauczyciele oraz instytucje współpracujące  ze szkołą,  

- w  dniu 24 maja  br. na  zaproszenie  Sołtysa i Rady Sołeckiej  uczestniczyła                       

w zebraniu sołeckim  sołectw  Nowa Olszówka  i  Stara  Olszówka, 

- w  dniu 27  maja br. na  zaproszenie Towarzystwa Przyjaciół Wodzisławia  uczestniczyła               

w corocznym zjeździe członów i sympatyków Stowarzyszenia, który rozpoczął się mszą 

świętą, a dalsze obchody  miały miejsce w Pałacu Koronnym w  Wodzisławiu, 

- w  dniu 28  maja  br. reprezentowała Samorząd  Gminny na Święcie  Powiatu 

Jędrzejowskiego, zorganizowanym  w  Krzelowie, 

- w dniu 29 maja uczestniczyła w starostwie powiatowym w spotkaniu na temat budowy sieci 

Internetu szerokopasmowego naszego powiatu. Przypomniała,  że  wybudowano już 

szkielet, a teraz wybrana została firma do realizacji dalszego etapu. Przetarg wygrała firma 

NOKIA, która będzie wykonywała zadanie w ramach  partnerstwa. 

Pani wójt poinformowała, że w przyszłym tygodniu rozpocznie się wożenie kamienia. 

Pracownik gminy będzie się kontaktował z sołtysami w tej sprawie. Wcześniej miejsca 

dowozu zostaną sprawdzone pod kątem potrzeby zamówienia równiarki. Dziennie, podobnie 

jak w latach ubiegłych będzie  dowożonych 7- 8 zestawów. Pani wójt poinformowała, że 
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rozpoczęto koszenie poboczy. Poinformowała, że prace wykonano już w miejscowościach: 

Podlesie, Sadki, Brzezinki. Sadki Janowskie, Nawarzyce Leśne, Lubcza Janów, Nawarzyce, 

Konary, częściowo Strzeszkowice, Pinechówka, Zarzecze, Strzeszkowice, Judasze, 

Laskowa, Promyk, Pokrzywnica, Ludwinów, Chojny, Nawarzyce Kolonia, Przyłęk, Przyłęczek 

Nowa Wieś,  Mierzawa, Września, Folga Pierwsza, Nowa i Stara Olszówka, Świątniki, 

Kowalów Górny- Wolica, Świątniki górne, ul. Legionów. W dniu dzisiejszym prace   są 

wykonywane    w Brześciu, Krężołach, Pękosławiu i Sielcu.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 13 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych. 

- brak 

Pkt. 7. Informacja na temat działalności Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jędrzejowska 

„Gryf”, Lokalnej Grupy Rybackiej „Jędrzejowska Ryba”. 

 

Informację na temat działalności LGD Ziemia Jędrzejowska GRYF przedstawiła pan 

prezes Bogusława Wypych. Poinformowała, że  Zarząd Stowarzyszenia  Lokalna Grupa 

Działania „Ziemia Jędrzejowska – Gryf” w 2016 roku  odbył  8  posiedzeń, na których podjęto  

32 uchwały tj.: 

- 2 dotyczyły przyjęcia nowych członków, 2 wykluczenia członków,  21 zatwierdzenia 

dokumentów wewnętrznych związanych z naborami, 1 dotycząca zatrudnienia pracowników 

w Biurze LGD, 1 dotycząca terminu naboru wniosków, 1 dotycząca powołania koordynatora 

do współpracy ze stowarzyszeniami, 2 dotyczące ubezpieczenia członków Zarządu, Rady              

i pracowników biura, 1 dotycząca uchylenia uchwały, 1 dotycząca przystąpienia do konkursu 

w ramach programu POWER „ Teoria i praktyka szansą na lepsze jutro”.Na 31 grudnia 2016 

roku Stowarzyszenie liczyło 147 członków. Do 16 maja zatrudnionych było 3 osoby                         

w wymiarze  2,5 etatu, od 16 maja do 15 czerwca zatrudnione były 4 osoby w wymiarze 3,5 

etatu, od 16 czerwca do 30 czerwca 5 osób na 4,5 etatu, od 1 lipca do 30 października – 5 

osób w sumie 5 etatów i od 1 listopada do 31 grudnia 5 osób na 4,5 etatu. Odeszła 1 osoba 

ale w jej miejsce nie zatrudniano nowej gdyż był to okres naboru wniosków i nie chciano 

zatrudniać pracownika, który  nie był by do tego odpowiednio przygotowany. 



7 
 

Pani prezes odnosząc się do  funkcjonowania Biura LGD to od 1 stycznia do 21 

kwietnia poinformowała, że jego działalność ograniczała się do archiwizowania dokumentów 

dotyczących okresu programowania  PROW 2007-2013, który zakończył się w czerwcu 2015 

roku. W tym okresie Stowarzyszenie brało również udział w konsultowaniu różnych zmian               

w dokumentach legislacyjnych dotyczących nowego okresu programowania. W kwietniu 

złożony został projekt do Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Kielcach pod nazwą „LGD –

owskie wsparcie w biznesowym starcie”.  Projekt partnerski, realizowany z 14 LGD  z woj. 

Świętokrzyskiego. Liderem projektu jest Stowarzyszenie LGD „Wokół Łysej Góry”.  Projekt 

został pozytywnie oceniony. Realizacja rozpocznie się od 1 marca 2017r. Pani prezes 

poinformowała, że jeszcze do jutra jest możliwość składania  przez osoby bezrobotne lub 

długotrwale poszukujące pracy wniosków w celu pozyskania środków na rozpoczęcie 

działalności. W ramach programu można pozyskać 21.000zł. plus półroczną premię w 

wysokości 1100zł., z przeznaczeniem  na koszty administracyjne. Wymagane jest aby 

działalność była prowadzona przez rok. Jędrzejowska grupa nie ma już wolnych miejsce ale 

są miejsca we Włoszczowej. Osoby te będą mogły uczestniczyć w szkoleniach z grupą                           

w Jędrzejowie. Jest możliwość przedłużenia naboru na tydzień. Prosiła o zgłoszenia                             

i pośrednictwo. Dodała, że osoba bezrobotna ma obowiązek okazać się  zaświadczeniem                 

z urzędu pracy, a długotrwale bezrobotna składa oświadczenie. W dniu 2 listopada została 

podpisana umowa na realizację projektu pod nazwą „Teoria   i praktyka szansą na lepsze 

jutro”. Projekt jest realizowany w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr.2 im. Stefana 

Roweckiego Grota w Jędrzejowie. Realizacja projektu zakończy się 31 sierpnia 2018r. Jest 

to projekt na ok. 700.000zł. LGD złożyła wniosek do Europejskiego Funduszu Społecznego 

dla szkoły zawodowej ponieważ szkoły te mają duże wsparcie i projekt jest już realizowany.   

Zarząd wraz z pracownikami biura  reprezentował Stowarzyszenie na: 

 15  lokalnych  imprezach i uroczystościach kulturalnych,  integracyjnych, 

historycznych, sportowych itp. 

 VIII  Międzynarodowych Targach AGROTRAVEL  w Kielcach, 

 XI   Agroturystycznym Jarmarku w Tokarni, 

 Różnych konferencjach, szkoleniach, spotkaniach dotyczących okresu 

programowania PROW 2014-2020. 

W ramach środków własnych  LGD realizowano różne formy promocji Lokalnej Grupy 

Działania, obszaru  jej działania, jakim jest powiat jędrzejowski oraz  wdrażania realizacji  

Lokalnej Strategii Rozwoju. 
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Pracownicy biura promowali działalność Stowarzyszenia podczas następujących lokalnych 

wydarzeń:   

- „Dzień dziecka w gminie Imielno”  

- XIV Dożynki Powiatowe – Słupia 2016 

- Krew Darem Życia - Sobków 

- Promocja  lokalnych produktów ekologicznych w ramach IX Festiwalu Ludowego 

Sędziszów 2016” 

- Dożynki Gminne – Jędrzejów 2016. 

- Koncert z okazji Jubileuszu 100 lecia Ciuchci Expres Ponidzie. 

- Festiwal Wagonowe Tra la La….” 

- Obchody Jubileuszu 100 – lecia OSP Oksa 

- Dożynki Gminne w Zagórzu 

- Dożynki Gminne w Piotrkowicach 

- Dożynki Gminno- Parafialne 2016 w Woli Tesserowej 

- Rodzinny Festyn Sportowy w Wodzisławiu. 

 

Pani prezes poinformowała, że LGD promowała się na  lokalnych imprezach i 

uroczystościach. Dodała, że w obecnym okresie programowania nie ma środków na 

promocję, tak jak w poprzednich latach. LGD w 2016 roku  wspomagała gminy np. 

przekazując środki na urządzanie stoisk podczas imprez.  Następnie podziękowała za 

składki  od samorządów i stowarzyszeń. Podkreśliła, że LGD stara się gromadzić te 

pieniądze  gdyż będą może one potrzebne w przyszłości na końcu okresu programowania. 

Obecnie takich potrzeb nie ma i LGD funkcjonuje ze środków z własnej działalności. Gdy 

środki ze składek  nie zostaną wykorzystane to w jakiejś postaci wrócą do gmin. Będzie to 

decyzja walnego zgromadzenia. Składki do tej pory nie były duże tj. 200zł. od samorządu, 

10zł. od osoby fizycznej i 20zł. od stowarzyszenia. Ostatnio walne zebranie uchwaliło, że 

będą wynosić 50gr. od mieszkańca. Łącznie ze składek uzbierano ok. 150.000zł. W 

ubiegłym roku składki zwróciły się w postaci    dotacji do różnych uroczystości. Razem 

samorządom przekazano 47.700zł. Zapewniła, że środki są na koncie, a gdyby były 
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wydatkowane to była by informacja w sprawozdaniu. W 2016 roku środki ze składek zwróciły 

się w postaci dotacji dla różnych uroczystości dla poszczególnych samorządów tj.: 

Powiat Jędrzejowski –  2 000,00 zł 

Gmina Jędrzejów – 14 000,00 zł 

Gmina Słupia – 2 246,00 zł 

Gmina Sędziszów – 7 605,80  zł 

Gmina Imielno – 2 300,00 zł 

Gmina Oksa –  3 360,00 zł 

Gmina Wodzisław 4 400,00 zł 

Gmina Sobków – 4 200,00 zł. 

Gmina Nagłowice – 2590,00 zł. 

Gmina Małogoszcz – 5 000,00 zł. 

Razem     47 701,80 zł. 

Lokalna Grupa Działania poniosła  koszty organizacji następujących wydarzeń:    

- Spotkanie aktywizująco-informacyjno-integracyjne w Ośrodku Rekreacyjno-

wypoczynkowym „Sielsko na Wygodzie” – 5 000,00 zł. 

 

W dniu 21 kwietnia w Świętokrzyskim Biurze Rozwoju Regionalnego w Kielcach 

została podpisana Umowa o warunkach i sposobie realizacji strategii rozwoju lokalnego 

kierowanego przez społeczność. 

W dniu 22 czerwca została podpisana umowa o przyznaniu pomocy na funkcjonowanie 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Ziemia Jędrzejowska – GRYF”. Pani prezes 

poinformował, że po podpisaniu umowy środki wróciły na konto. 

W  dniu 26 sierpnia ogłoszony został  nabór wniosków o przyznanie pomocy                        

w ramach następujących przedsięwzięć:  

1.2.1 Dostosowanie ogólnodostępnej infrastruktury turystycznej i rekreacyjnej do potrzeb 

przedstawicieli grup defaworyzowanych - nabór wniosków trwał w terminie od 26 września 

do 25 października. W tym czasie wpłynęły 2 wnioski na kwotę  379 010,00zł. 
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1.3.1 Budowa ogólnodostępnej infrastruktury turystycznej i rekreacyjnej - nabór wniosków 

trwał w terminie od 26 września do 25 października. W tym czasie wpłynęło 5 wniosków na 

kwotę  784 883,00zł. 

1.1.1 Podejmowanie działalności gospodarczej - nabór wniosków trwał w terminie od 10 

października  do 31 października. W tym czasie wpłynęły 23 wnioski  na kwotę                           

1 725 000,00zł. Były to premie po75.000zł. na rozpoczęcie działalności gospodarczej. 

1.1.2 Rozwijanie działalności gospodarczej - nabór wniosków trwał w terminie od 10 

października  do 31 października. W tym czasie wpłynęło 25 wniosków na kwotę                        

4 942 858,27.  

Poinformowała, że na przedsiębiorczość przeznaczone są duże pieniądze. Jest to  

zgodne z rozporządzeniem które mówi, że połowa środków grupy przeznaczona jest na ten 

cel tj. w naszym przypadku 4,5 mln. Na pozostałe działania nie pozostało wiele środków. 

 Następnie pani prezes przedstawiła działalność LGD w 2017 roku. Poinformowała, złożono 

wniosek do Świętokrzyskiego Biura Rozwoju Regionu dot. pozyskania środków na tzw. małe 

granty. Ogłoszono nabór wniosków na: 

- szkolenia, spotkania …   wpłynęło  18 wniosków na kwotę 91.880zł. 

- integracja międzypokoleniowa – 21 wniosków na kwotę 107.000zł. 

- promocja obszarów LGD – 9 wniosków na kwotę 50.000zł. 

- zachowanie dziedzictwa lokalnego – 16 wniosków na kwotę 194.399zł.  

- wzmacnianie świadomości ekologicznej mieszkańców – 9 wniosków na kwotę 50.000zł.  

Wnioski wpływały z różnych gmin. Łącznie wysokość grantów uczyniły znaczną kwotę. 

Kolejny nabór, który był ogłoszony w marcu dot. 2 działań tj.  

- dostosowanie ogólnodostępnej infrastruktury turystycznej i rekreacyjnej dla potrzeb 

przedstawicieli grup defaworyzowanych na kwotę 1.120.990zł.  , wpłynęło 11 wniosków, 

- dostosowanie ogólnodostępnej infrastruktury turystycznej i rekreacyjnej – kwota 887.517zł., 

wpłynęło 7 wniosków.  

Pani prezes poinformowała, że na infrastrukturę jest bardzo duże zapotrzebowanie 

tym bardziej, że wnioski składały stowarzyszenia i refundacja jest w 100%. Jest to bardzo 

dobre działanie i przedsięwzięcie. Nie dało się jednak zaspokoić wszystkich potrzeb. 

Chciano aby     z każdej gminy przeszedł chociaż 1 wniosek. Wyraziła opinię, że na 
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infrastrukturę powinny być wszystkie pieniądze ale nie było by to zgodne z wytycznymi. Pani 

prezes zapewniła, że będzie robić wszystko aby w 2019 roku pozyskać dodatkowe pieniądze 

w ramach tzw. bonusu. Są pewne wskaźniki  i nie da się wykonać np. samych remontów 

świetlic. Wnioski są oceniane przez członków rady, podejmowana jest w tej sprawie uchwała. 

Pani wójt dodała, że jeżeli oceniany jest wniosek z danej gminy to członek rady z tej 

gminy jest wykluczony. 

Pani prezes potwierdziła tą informację i poinformowała, że jest to zgodne                            

z rozporządzeniem. Poinformowała, że do końca 2018 roku LGD będzie musiało wykazać 

wykorzystanie środków w min. 50% to można pozyskać dodatkowe środki. Gdy się to uda to                         

w pierwszej kolejności będą środki przyznane tym stowarzyszeniom, które nie otrzymało 

środków teraz tj. nie uzyskały odpowiedniej ilości punktów bo np. wnioski  nie było 

doprecyzowane lub np. zbyt ogólnie były określone pewne zagadnienia. Dodała, że pani wójt 

z wielkim niesmakiem odebrała protokół zatwierdzający przyznanie środków z którego 

wynikało, że jedno stowarzyszenie z gminy Wodzisław nie otrzymało dofinansowania- nie 

zmieściło się w limicie. Nie znaczy to, że wniosek był  źle oceniony ale jest to wynik 

punktacji. Nie jest to jedyne stowarzyszenie, kilka stowarzyszeń musi poczekać. Gdy 

dodatkowe środki będą przyznane to na 99% osobiście zobowiązała się te stowarzyszenia, 

którym teraz nie przekazano środków otrzymają je w 2019 roku. Dodała, że zna potrzeby 

gminy Wodzisław, często ją odwiedza. Podziękowała za bardzo dobrą współpracę                          

i zaproszenie na sesję. Następnie przedstawiła informację na temat pomocy dla gminy 

Wodzisław.  

Odnośnie małych grantów poinformowała, że łącznie przekazano 52.956zł. tj.: 

- OSP Niegosławice na organizację obchodów 100- lecia straży- 5.000zł.  

- Towarzystwo Przyjaciół Wodzisławia ( szkolenia, spotkania)- 5.035zł.  

- Klub Seniora – 5.408zł.  

- Stowarzyszenie „Spoko” – 5.550zł.  

- Stowarzyszenie Miłośników Kultury Ludowej – 5.600zł.  

- TP Wodzisławia – promocja obszarów.. – 5.040zł.  

- Stowarzyszenie Miłośników Kultury Ludowej ( zachowanie dziedzictwa lokalnego ) 6.928zł. 

- TP Wodzisławia 13.394zł.  
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W ramach infrastruktury środki przyznano Stowarzyszeniu na Rzecz Rozwoju Wsi 

Przyłęczek – 166.406zł. Nie złożono wniosków na podejmowania działalności gospodarczej.  

Pani prezes stwierdziła, że środków jest za mało w stosunku do potrzeb ale zapewniła, że                

z gminy Wodzisław będzie jeszcze możliwość składania wniosków.  Na pewno będą środki 

na małe granty. W czerwcu będzie ogłoszenie o naborze na działanie  „Młodzi rodzice na 

rynku pracy”.  

Pytań ani uwag nie było.  

Pani prezes podziękowała za zaproszenie i możliwość przekazania informacji.  

Informację na temat działania Świętokrzyskiej Rybackiej Lokalnej Grupy Działania 

przedstawiła pani Monika Skalmierska asystent wójta ( informacja stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag gnie było. 

Pkt.8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Pani przewodnicząca poinformowała, że przedłożone projekty uchwał, były omówione 

na posiedzeniu komisji rozwoju gospodarczego i finansów i uzyskały pozytywną opinię           

( opinie komisji stanowią załącznik nr 6 do protokołu).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata 2017-2023, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 11 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIX/197/2017                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-

2023r. 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Gminy Wodzisław na 2017 rok, przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
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Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 11 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXIX/198/2017                             

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2017 rok.                     

Pkt. 9. Informacja dotycząca realizacji wniosków i udziału gminy w Regionalnym 

Programie Operacyjnym Województwa Świętokrzyskiego oraz w Programie Rozwoju 

Obszarów Wiejskich. 

Informację przedstawiła pani Monika Skalmierska asystent wójta ( informacja stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu).  

Pkt. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

- brak 

Pkt.11. Sprawy różne.  

Pan Zygmunt Ozga radny powiatu jędrzejowskiego poruszył temat odnawialnych 

źródeł energii i fotowoltaki co było przedmiotem  spotkań z mieszkańcami. Radny pytał, czy 

są jakieś informacje w tej sprawie tj. czy jest odpowiednia ilość zainteresowanych aby złożyć 

wniosek. Dodał, że pytają go o to mieszkańcy.  

Pani wójt poinformowała, że obecnie trwa wybór firmy, która przeprowadzi wizję 

lokalną. Ilość chętnych można przyjąć po ankietach, które składali mieszkańcy. Można 

powiedzieć, że na tej podstawie mamy minimum jakie trzeba osiągnąć tj. 0,5 mega. Oznacza 

to, że przystępujemy do następnego etapu. Sporządzona będzie wizja wykonawcy i będą 

kolejne działania. Musi być specjalna umowa, nad którą obecnie się pracuje gdyż 

beneficjentem jest gmina ale dofinansowanie i dopłata jest po stronie mieszkańca. Dlatego 

zapisy w umowie muszą być doprecyzowane. W gminie Michałów czy w Słupi mają niewielu 

chętnych. Można połączyć dwie gminy aby osiągnąć minimum.  U nas jest minimum ale są 

jeszcze osoby, które się dopytują. Koszt wizji wacha się w zależności od firmy od 50 do 

100zł. Wcześniej stawki te były wyższe. Pani wójt zapewniła, że mieszkańcy będą 

poinformowani o dalszych etapach realizacji zadania.  

Radny Robert zwrócił się do radnych powiatowych z pytaniem czy będzie budowana  

droga od Zagaja do Nowizny Strzeszkowskiej. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych zlecił 

załatanie dziur ale zapewnił, że droga będzie remontowana.  Nikt jednak  nie określił czy 

będzie to                  w tym czy przyszłym roku. Dodał, że jest przyzwolenie, że droga będzie 

robiona w całości. 
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Radny Zygmunt Ozga poinformował, że jest zapisany odcinek do Wrześni ale nie wie 

jakiej długości. Część środków na remont drogi pochodzi z budżetu gminy.  

Radny Robert Dziób poinformował, że chodzi o drogę od Zagaja.  

Radny Leszek Krzelowski zauważył, że w budżecie zapisany jest odcinek Mierzawa – 

Września.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że radnemu Robertowi Dziób chodzi o odcinek ale 

nie w naszej gminie.  

Radny Robert Dziób stwierdził, że jest to i tak droga powiatowa. 

Pani wójt wyjaśniła, że są plany remontu drogi  ale nie odcinka wskazanego przez 

radnego Roberta Dzióba.  

Sołtys wsi Kowalów Dolny poinformował, że na początku drogi powiatowej do jego 

wsi są zamulone dreny. Pan sołtys pytał, czy będzie coś robione w tym kierunku. Stwierdził, 

że powinno się dowieźć samochód kamienia , a dreny całkiem wymienić.  

Sołtys wsi Sielc poruszył temat koszenia poboczy. Zauważył, że są miejsca gdzie 

trzeba wyciąć odrosty drzew i potrzebny jest do tego od odpowiedni  sprzęt. Stwierdził, że  

nie da się tego zrobić kosą. 

Sołtys wsi Brzeście pytała, czy jest możliwość odmulenia rowów w Brześciu                        

w kierunku Krężół oraz czy jest szansa aby zebrać pobocza bo woda i tak płynie asfaltem. 

Pani wójt potwierdziła, że będzie to zrobione.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że trzeba zebrać pobocza. Była zrobiona droga od 

Konar do Nawarzyc i od Piskorzowic do Olbrachcic. Nie była robiona droga w 

Strzeszkowicach.  

Pani wójt poinformowała, że pobocza przy drodze w Strzeszkowicach były zbierane 2 

lata temu.  

Radna Edyta Kruk poinformowała, że w Brzezinkach są zamulone rowy i gdy będą 

opady deszczu to woda będzie płynąć na asfalt.  

Pani wójt poinformowała, że wczoraj otrzymała pismo z powiatu, że droga ta będzie 

robiona. W miarę możliwości będzie prowadzonej jej bieżące utrzymanie.  

Radna Edyta Kruk poinformowała, że chodzi jej o odcinek przy przystanku.  
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Pani wójt wyjaśniła, że jest to również odcinek powiatu i do czasu wykonania remontu 

drogi będzie interweniowała w sprawach bieżącego utrzymania drogi. Dodała, że zarząd 

dróg powiatowych otrzymał oprócz pisma również zdjęcia w/w drogi. Następnie pani wójt 

poruszyła temat zjazdu sołtysów ziemi świętokrzyskiej, który odbędzie się w ostatnią sobotę 

czerwca. Pani wójt poinformowała, że sołtysi otrzymali pismo w tej sprawie. W związku, że 

wzrosły koszty udziału w zjeździe, a w budżecie nie zaplanowano dodatkowej kwoty  tylko 

100zł. od osoby  i koszty transport, a pozostała kwotę tj.  50zł. dopłaca uczestnik.  Prosiła o 

przemyślenie tematu i zachęciła do wzięcia udziału w zjeździe zwłaszcza, że co roku jeździła 

dość duża grupa sołtysów. Dodała, że można się jeszcze zgłaszać do piątku. 

Sołtys wsi Wodacz pytał, czy może ktoś jechać z rady sołeckiej gdy nie może jechać 

sołtys.  

Pani wójt poinformowała, że gdy ktoś z sołtysów w ostatniej chwili nie będzie mógł 

jechać to na jego miejsce może  pojechać ktoś w zastępstwie.   

Pkt. 12. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dwudziestą dziewiątą sesję 

Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /             / Janusz Zasada /                   / Stanisława Nowak  / 

 


